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BRMG.0012.1.2023.KSiŁP  

 

PROTOKÓŁ NR  53-1/2023 

z  posiedzenia 

Komisji Samorządu i Ładu Publicznego Rady Miasta Gdańska, 

które odbyło się 2 lutego 2023r. 
 

Posiedzenie Komisja rozpoczęła o godzinie 15:30 za pośrednictwem środków 

porozumiewania się na odległość w aplikacji Microsoft TEAMS.  

 

Posiedzeniu przewodniczył  Radny Bogdan Oleszek – Przewodniczący Komisji 

Samorządu i Ładu Publicznego Rady Miasta Gdańska.  

Powitał zebranych i sprawdził obecność. 

 

Lp.  Nazwisko i imię Funkcja  Początek obrad 

1. Bogdan Oleszek  Przewodniczący obecny 

2. Karol Ważny Wiceprzewodniczący obecny 

3.  Waldemar Jaroszewicz Członek Komisji obecny 

4. Romuald Plewa Członek Komisji obecny 

5. Przemysław Ryś Członek Komisji obecny 

6. Andrzej Stelmasiewicz  Członek Komisji obecny 

 

Na stan sześciu członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześciu, czyli było quorum do 

podejmowania prawomocnych decyzji.  

Lista obecności Komisji stanowi załącznik  nr 1.  

Lista osób zaproszonych na posiedzenie  stanowi załącznik nr 2.  

Posiedzeniu Komisji przewodniczył radny Bogdan Oleszek – przewodniczący Komisji – 

Po stwierdzeniu quorum, otworzył 53 posiedzenie, powitał zebranych i poinformował, że 

porządek obrad został dostarczony radnym w terminie regulaminowym, stanowi załącznik nr 

3 do protokołu.   

Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Opiniowanie projektów  uchwał RMG. 

1.1 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia 

umowy  dzierżawy części zabudowanych nieruchomości gruntowych, stanowiących 

własność Gminy Miasta Gdańska, zlokalizowanych na cmentarzach komunalnych 

w Gdańsku - druk 1505; 

  Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

2. Sprawozdanie  z działalności Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 za 2022 rok. 
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3. Plan pracy  Komisji  Samorządu i Ładu Publicznego na  rok 2023. 

4. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

Głosowanie za przyjęciem  w/w porządku obrad 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Bogdan Oleszek za -  - 

2.  Karol Ważny  za - - 

3.  Waldemar Jaroszewicz za - - 

4. Romuald Plewa za - - 

5. Przemysław Ryś  za - - 

6. Andrzej Stelmasiewicz za - - 

 

PUNKT 1 

Punkt 1.1 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od przetargowego trybu zawarcia umowy  

dzierżawy części zabudowanych nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy 

Miasta Gdańska, zlokalizowanych na cmentarzach komunalnych w Gdańsku - 

 druk 1505; 

Oryginał  projektu  uchwały znajduje się  przy  protokole  z  sesji  Rady  Miasta Gdańska z dnia 

9 lutego 2023 roku. 

Przedmiotowy projekt uchwały, zgodnie z jego uzasadnieniem omówiła Tomasz Wawrzonek 

– Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni. 

 

Romuald Plewa – członek komisji – spytał o skutki finansowo - prawne związane z tą 

uchwałą. 

Tomasz Wawrzonek – Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni – 

odpowiedział, że jeśli chodzi o skutki finansowo – prawne to nie widać żadnych różnic czy 

będzie to się odbywało w trybie przetargowym czy bezprzetargowym. Jest to neutralne. 

 

Przystąpiono do głosowania 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Bogdan Oleszek za -  - 

2.  Karol Ważny  za - - 

3.  Waldemar Jaroszewicz za - - 

4. Romuald Plewa za - - 

5. Przemysław Ryś  za - - 

6. Andrzej Stelmasiewicz za - - 
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Komisja po wysłuchaniu  informacji i wyjaśnień złożonych przez Tomasza Wawrzonka – 

Zastępcę Dyrektora Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni –głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Opinia Nr 52-1/170- 1/2023 znajduje się przy sprawie BRMG.0006.2.2023. 

 

Bogdan Oleszek – Przewodniczący Komisji – poruszył temat wjeżdżania na Cmentarz 

Łostowicki. Dodał, że wiele osób wjeżdża w miejsca nie utwardzone, nie będąc wcale osobami 

z orzeczeniem o niepełnosprawności. Powoduje to niszczenie dróg na cmentarzu. Spytał w jaki 

sposób GZDIZ zamierza rozwiązać ten problem. 

Tomasz Wawrzonek – Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni – 

odpowiedział, że GZDIZ dostrzega ten problem. Wydaje się, że weryfikacja jest tutaj 

niewystarczająca. Dodał, że trzeba było wprowadzić znaki drogowe na cmentarzu aby 

uporządkować ruch na cmentarzu. 

 

PUNKT 2 

Sprawozdanie  z działalności Komisji Samorządu i Ładu Publicznego za 2022 rok. 

Przystąpiono do głosowania 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Bogdan Oleszek za -  - 

2.  Karol Ważny  za - - 

3.  Waldemar Jaroszewicz za - - 

4. Romuald Plewa za - - 

5. Przemysław Ryś  za - - 

6. Andrzej Stelmasiewicz za - - 

 

PUNKT 3 

Plan pracy  Komisji  Samorządu i Ładu Publicznego na  rok 2023. 

Bogdan Oleszek – Przewodniczący Komisji – powiedział, że plan pracy został stworzony na 

podstawie tego co nie zostało zrealizowane w zeszłym roku. W każdym momencie jednak 

komisja może dodać do planu inne tematy. 

 

Karol Ważny – członek komisji – zaproponował, żeby w przyszłości dodać do planu program 

współpracy z organizacjami pozarządowymi. Zaproponował żeby zwrócić się do 

Przewodniczącej Rady Miasta Gdańska o skierowanie druku w tej sprawie do Komisji 

Samorządu i Ładu Publicznego. 
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Przystąpiono do głosowania 

LP. Nazwisko i imię za Przeciw Wstrzymujący 

się 

1. Bogdan Oleszek za -  - 

2.  Karol Ważny  za - - 

3.  Waldemar Jaroszewicz za - - 

4. Romuald Plewa za - - 

5. Przemysław Ryś  za - - 

6. Andrzej Stelmasiewicz za - - 

 

PUNKT 4 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

 

Bogdan Oleszek – Przewodniczący Komisji – poinformował, że wpłynęło pismo Pani XYZ, 

dotyczące braków w zbiorze dokumentów Rady Dzielnicy Wrzeszcz Górny w kadencji 2015 -

2018. 

Romuald Plewa – członek komisji – dodał, że pokój w którym przechowywane były 

dokumenty był zamykany na klucz. Dostęp do niego mieli wszyscy radni dzielnicy. 

Bogdan Oleszek – Przewodniczący Komisji – powiedział, że będzie jeszcze rozmawiał z Panią 

Sylwią Betlej i Panem Pawłem Kordowskim, natomiast prawdopodobnie trzeba będzie udzielić 

odpowiedzi, że możliwości Komisji się wyczerpały bo nikt nie będzie w stanie uzupełnić 

dokumentów z minionej kadencji.  

Romuald Plewa – członek komisji – dodał, że Pani XYZ jest zainteresowana tylko niektórymi 

dokumentami, które zresztą nie dotyczyły funkcjonowania Rady Dzielnicy. Przypomniał, że 

Pani XYZ oskarżyła go kiedy był radnym dzielnicy o zdefraudowanie pieniędzy rady dzielnicy. 

Bogdan Oleszek – Przewodniczący Komisji – powiedział, że Pani XYZ wyznaczyła termin, 

w którym ma zostać uzupełniona brakująca dokumentacja, natomiast jest to niezgodne 

z prawem. 

Poinformował o wpływie pisma osoby, zamieszkałej na Żabiance, która wnioskowała 

o uregulowanie sprawy z wystrzeliwaniem fajerwerków, które płoszą zwierzęta. 

Romuald Plewa – członek komisji – powiedział, że przecież są jasne przepisy, które zezwalają 

na wystrzeliwanie fajerwerków w Sylwestra i Nowy Rok. 

Bogdan Oleszek – Przewodniczący Komisji – powiedział, że można będzie w przyszłym roku 

zwrócić się do władz Sopotu, ponieważ to z Hipodromu Sopot, dochodziły hałasy, o których 

wspominała mieszkanka.  

Poinformował, że wpłynęło też pismo z Zarządu Dzielnicy Osowa związane z polepszeniem 

sytuacji finansowej w radach dzielnicy. Zwrócił się z pytaniem do radnego Karola Ważnego czy 

Komisja ds. Reformy Jednostek Pomocniczych dyskutowała już na ten temat. 
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Karol Ważny – członek komisji – odpowiedział, że jeszcze nie udało się  na ten temat 

porozmawiać. Dodał, że warto byłoby zaprosić na posiedzenie komisji Panią Skarbnik, żeby 

pomyśleć o wygenerowaniu jakiejś puli środków dla rad dzielnic. 

Bogdan Oleszek – Przewodniczący Komisji – zastanawiał się na którą komisję powinien ten 

temat trafić. 

Karol Ważny – członek komisji – powiedział, że temat może być omawiany zarówno 

w Komisji Samorządu jak i na posiedzeniach Komisji doraźnej.  

Romuald Plewa – członek komisji – wyraził opinię, że rady dzielnic mają i tak zwiększone 

budżety w porównaniu do minionych kadencji, w związku z tym lepiej byłoby zrobić bardziej 

płynne możliwości zmian czasowych, żeby nie rozliczać dużych projektów w okresie jednego 

roku tylko całej kadencji. Pozwoliłoby to na sprawniejsze zakupy czy realizowanie zadań, które 

rada uzna za najważniejsze. 

Karol Ważny – członek komisji – zgodził się z tym, że ciężko będzie w chwili obecnej 

wygospodarować takie środki. Można zająć się w tym w przyszłości.  

Bogdan Oleszek – przewodniczący Komisji – poinformował o wyczerpaniu porządku.  

Sprawdził obecność 

Lp.  Nazwisko i imię Funkcja  Początek obrad 

1. Bogdan Oleszek  Przewodniczący Obecny 

2. Karol Ważny Wiceprzewodniczący Obecny 

3.  Waldemar Jaroszewicz Członek Komisji Obecny 

4. Romuald Plewa Członek Komisji Obecny 

5. Przemysław Ryś Członek Komisji Obecny 

6. Andrzej Stelmasiewicz  Członek Komisji Obecny 

 

Zamknął posiedzenie – godz. 16: 10. 

               Przewodniczący Komisji 

                                                                                    Samorządu i Ładu Publicznego 

 

 

                                                                                        Bogdan Oleszek 

 

Protokołowała:  

 

Magdalena Garbowska 

Pracownik Biura Rady Miasta Gdańska 

 


